

sel at the second reading to make out the truth of the allegations of the said Bill, and that his now wife Mary Elizabeth Foote may have a copy of the said Bill, and that notice be given her of said second reading, or sufficient proof adduced of the impossibility of so doing, and that she be at liberty to be heard by her counsel what she may have to offer against the said Bill at the same time.

Ordered that the said John Horace Stevenson do attend this House on the 14th day of May next, in order to his being examined upon the second reading of the Bill, intituled "An Act for the Relief of John Horace Stevenson," if this House shall think fit. Whether there has or has not been any collusion directly or indirectly, &c., touching the said Bill of Divorce or touching any action at law which may have been brought by him against any person, &c., &c.

#### NOTICES

**Hon. Mr. Flint** gave notice that on the reading of the petition from George W. Jones, of Port Perry, praying for Divorce from Anne Catherine Martin, he would move that the said petition be not received, insomuch as the petitioner has not complied with the 75th, 76th and 84th rules of this House.

**Hon. Mr. Locke** gave notice of motion for Monday next of an enquiry whether it was the intention of the Government during the present session to fill the vacancy in the Senate caused by the death of the Hon. B. Weir.

**Hon. Mr. Miller** gave notice that on Monday next he would move for an humble Address to His Excellency the Governor General, praying for a return of all appointments made by the Government since July 1st, 1867, to public offices in Ottawa, distinguishing the Provinces from which such officers were respectively selected.

**Hon. Mr. Miller** gave notice that on Friday next he would move for an humble Address to His Excellency the Governor General, asking a full return of all correspondence between the Dominion Government and the Government of Great Britain and Prince Edward Island; and also all correspondence between the Government of the Dominion and any other parties in connection with the question of a Coast and Deep Sea Fisheries, the granting of Licences to Foreign Fishermen, and any alleged infraction during the last two years of the treaty of 1818, between Great Britain and the United States in reference to the Fisheries, by the Colony of Prince Edward Island.

lecture afin de déterminer la véracité des allégations contenues dans ledit Bill, et qu'une copie en sera remise à sa présente femme, Mary Elizabeth Foote, et que celle-ci sera avisée de la deuxième lecture ou, à défaut, si preuve est faite de l'impossibilité de l'aviser, elle pourra se faire entendre par l'intermédiaire de son défenseur lors de la même séance.

Il est décidé que ledit John Horace Stevenson comparaitra devant le Sénat le 14 mai prochain pour être entendu à l'occasion de la deuxième lecture du Bill intitulé: «Acte pour faire droit à John Horace Stevenson», si tel est le désir des sénateurs, pour déterminer s'il y a eu collusion directe ou indirecte au sujet du Bill sur le divorce ou de toute action judiciaire qu'il a engagée contre toute personne etc.

#### AVIS

**L'honorable M. Flint** annonce qu'à la lecture de la pétition de George W. Jones de Port Perry demandant son divorce d'avec Anne Catherine Martin, il proposera le rejet de cette pétition étant donné que le pétitionnaire a enfreint les règlements numéros 75, 76, et 84 du Sénat.

**L'honorable M. Locke** dépose un avis de motion pour lundi prochain en vue de déterminer s'il est de l'intention du Gouvernement de remplir durant la présente session le siège laissé vacant par le décès de l'honorable B. Weir.

**L'honorable M. Miller** annonce que lundi prochain il présentera une adresse à Son Excellence le Gouverneur Général lui demandant de publier la liste de toutes les nominations de hauts fonctionnaires faites par le Gouvernement depuis le premier juillet 1867, en indiquant la province d'origine des titulaires.

**L'honorable M. Miller** annonce que vendredi prochain il présentera une adresse à Son Excellence le Gouverneur Général lui demandant de publier toute la correspondance échangée entre le Gouvernement de la Puissance et le Gouvernement de la Grande-Bretagne et l'Île-du-Prince-Édouard, ainsi que toute la correspondance entre le Gouvernement de la Puissance et toutes les parties intéressées à la question de la pêche côtière et hauturière, de la délivrance de permis aux pêcheurs étrangers et de toutes les infractions éventuelles au Traité de 1818 sur les pêcheries signé entre la Grande-Bretagne et les États-Unis, infractions commises par la colonie de l'Île-du-Prince-Édouard au cours des deux dernières années.